
 

 

Protokół nr 42/2018 

z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 17 września 2018 r. w godz. od 15:15 do 15:40 

w sali nr 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 

 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1/   Stanisław Kulikowski - przewodniczący Komisji 

2/   Bogda Bezdziecki 

3/   Andrzej Paweł Chuchnowski 

4/   Jacek Juszkiewicz, 

5/   Kamil Lauryn 

6/   Wojciech Pająk, 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1/  Ewa Beata Sidorek                 - Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, 

2/ Agnieszka Szyszko                – Pełnomocnik Prezydenta Miasta, 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Stanisław Kulikowski, który powitał zebranych i przypomniał,  

że porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami.  

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli jednogłośnie następujący porządek 

posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu  nr 41/2018 z  posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 lipca  2018 r. 

2. Przyjęcie Sprawozdania z działalności Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach za okres 2014-2018. 

3. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej 

w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałki z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                            

i o wolontariacie na rok 2019. 

5. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu  nr 41/2018 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 lipca 2018 r. 



 

 

Stanisław Kulikowski poinformował, że do protokołu 41/2018 posiedzenia Komisji nie 

wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół przez Komisję, został  przyjęty. 

 

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie Sprawozdania z działalności Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach za okres 2014-2018. 

Sprawozdanie tanowi załącznik nr 2. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag.  

Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach 

zostało przyjęte. 

 

Ad pkt. 3 

 Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej w 

Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałki z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Wojciech Pająk – zauważył, że wzrosła znacząco kwota dofinansowania zadań w zakresie 

kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego; zapytał czy coroczny projekt 

Aukso finansowany jest z tych środków. 

Ewa Beata Sidorek  odpowiedziała, że wieloletnie projekty nie są ujęte w programie 

priorytetowych zadań publicznych do realizacji we współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi. Letnia Filharmonia Aukso finansowana jest  z dotacji celowych. 

Członkowie Komisji więcej uwag nie wnieśli.  

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej w 

Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałki z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2019 została przyjęta 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                                             

i o wolontariacie na rok 2019. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 



 

 

Wojciech Pająk podkreślił wielkie zaangażowani rodziców w działalności powołanych 

Klubów Rodzica. 

Ewa Beata Sidorek potwierdziła wielkie zaangażowanie młodych rodziców, którzy zaznaczyli 

swoją obecność w zgłaszanych projektach obywatelskich. 

Bogdan Bezdziecki stwierdził, że kwota przeznaczona na sport została zmniejszona a środki 

finansowe przesunięte zostały na stypendia sportowe.; nie jest przekonany do słuszności tego 

poczynania. Uważa, że mało popularny sport jest nadal niedofinansowany. 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że na terenie Miasta nie ma takiej dyscypliny sportu, która 

nie była by dofinansowana; przyznała, że nie zawsze proporcje są prawidłowe- przyznawane 

są kwoty minimalne, ale nie można powiedzieć, że mniej popularne dyscypliny sportu nie 

otrzymują dotacji z budżetu Miasta. 

Członkowie Komisji   więcej uwag nie wnieśli. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

 

za głosowało     –  5  radnych, 

przeciw    –  0 

wstrzymało się od głosu  –  0  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                                             

i o wolontariacie na rok 2019. 

Opinia stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad  pkt. 5 

Wolne wnioski. 

Kamil Lauryn – zapytał o udostępnianie samochodu na rzecz  Klubu „Grot” w Suwałkach. 

Rodzice dzieci uważają, że Klub  nie ma żadnego wsparcia ze strony samorządu. 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że nie jest prawdą, iż Klub „Grot” pozostał beż żadnej 

pomocy i wsparcia. Trener UKS Gro przebywa na długoterminowym zwolnieniu lekarskim; w 

związku z tym zatrudniony został w OSiR młody trener zajmujący się tylko dziećmi należącymi 

do Klubu. 

Samorząd podejmuje w miarę możliwości działania wspierające UKS. Trener przekazał plan 

wyjazdów na zawody ze szczególnym wskazaniem prośby w zakresie środka transportu. 

Problem polega również na tym, że Samorząd może finansowo wspierać uczniów 

zameldowanych w naszym mieście; uczestnikami UKS są również dzieci mieszkający poza 

Suwałkami i dotacje są im nienależne. Przyznała, że w wiele rzeczy należałoby zmienić, ale 

przepisy obowiązującego prawa na to nie pozwalają. 

                        



 

 

Stanisław Kulikowski podziękował wszystkim Członkom Komisji za czteroletnią, dobrą 

współpracę i zamknął posiedzenie. 

  

Na tym protokół zakończono.    

 

 

 

 

         

        Przewodniczący Komisji Kultury Sportu                           

                                                                                  i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach   

 

                    Stanisław Kulikowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

Danuta Teresa Skucz 

Inspektor Biura Rady Miejskiej 

w Suwałkach 

 


